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Een	selectie
Hieronder	vindt	u	een	selectie	van	de	inbreng	die	de
fractie	van	CDA	Weststellingwerf	gaf	in	de	raad	van
																						3	juli	2023
In	deze	vergadering	werden	de	Voorjaarsnota	en	de
Kadernota	behandeld.	Traditiegetrouw	wordt	de	inbreng
dan	gedaan	door	onze	fractievoorzitter:	Lukas	van	der
Hoef.

Goed	begroten	is	niet	eenvoudig

De	laatste	jaren	zien	wij	grote	verschillen	in	de
verwachte	financiele	resultaten	bij	de	Begroting,
Voorjaarsnota,	Kadernota	en	Najaarsnota	vooraf	en	de
uiteindelijke	resultaten	bij	de	Jaarrekening,	achteraf.	Zo
werd	er	vorig	jaar	uiteindelijk	8	miljoen	meer
overgehouden	dan	voorspeld.
Ook	zien	wij	toenames	in	het	indexeren	van	de	diverse
budgetten.
Hoe	realistisch	is	het	te	denken	dat	deze	Kadernota	ook
het	eindresultaat	zal	zijn	van	de	jaarrekening	2024?
Als	CDA	pleiten	wij	daarom	ook	voor	meer	grip	op	een
reëlere	P&C	Cyclus.		(Planning	en	Controle	Cyclus)

Samenwerken	op	Fries	niveau

We	pleiten	opnieuw	om	op	Fries	niveau	het
inkoopproces	te	organiseren	voor	de	benodigde
licenties	I&A.	(Informatisering	en	Automatisering)	Wij
zijn	van	mening	dat	de	schaalgrootte	van	deze	inkoop
kan	leiden	tot	minder	uitgaven.	En	dus	een	besparing
kan	opleveren.	

Voorzieningen	mogen	niet	verdwijnen

Twee	verontrustende	berichten:	mogelijke	sluiting	van
Tjongerschans	en	sluiting	politiebureau.
We	willen	dat	het	college	alles	in	haar	vermogen	doet
om	te	zorgen	dat:
-	goede	ziekenhuiszorg	bereikbaar	blijft	voor	onze
inwoners.	Kwalitatief	goede	zorg	in	combinatie	met
goede	bereikbaarheid	is	onmisbaar.	
-	En	dat	onze	gemeente	kan	blijven	rekenen	op	snel
inzetbare	en	voldoende	politieagenten	die	ook	door
onze	inwoners	te	bereiken	zijn.	(Het	CDA	diende	de
motie	die	hiertoe	oproept	dan	ook	mede	in.	De	motie	is
unaniem	aangenomen)	

Bereikbaarheid

Essentieel	voor	de	bereikbaarheid	is	natuurlijk	ook	het
hebben	van	goede	wegen	naar	die	voorzieningen	toe.

Er	is	een	reservering	gedaan	van	100.000	euro	voor
2023.	Het	CDA	is	van	mening	dat	dit	onvoldoende	is	om
de	knelpunten	aan	te	pakken.	Terwijl	zowel	in	het
coalitieakkoord	als	het	collegeprogramma	500.000	euro
is	opgenomen	voor	de	aanpak	van	verkeersknelpunten.
Een	amendement	hierover	dienden	wij	dan	ook	mee	in.
Immers	het	doel	is	er	al,	het	geld	is	er.	Nu	alleen	de
uitvoering	nog.	(Amendement	is	unaniem	aangenomen)

Geld	gebruiken	voor	aangegeven	doel

Wij	blijven	aandacht	houden	voor	de	leefbaarheid
binnen	onze	dorpen:
-	We	vroegen	dan	ook	naar	de	dorpennotitie	icm	met	de
verdubbeling	van	het	dorpenfonds.	Wat	is	de	stand
van	zaken	van	de	notitie	dorpenbeleid	en	kunnen	wij	die
nog	steeds	dit	jaar	verwachten	of	loopt	dit	vertraging
op?	Antwoord:	er	is	nog	70.000,-	over	om	te	besteden.
-	Om	de	werkgelegenheid		en	de	basisinfrastructuur
voor	onze	maatschappelijke	organisaties	in	stand	te
houden	hebben	wij	vorig	jaar	een	amendement
opgesteld	onder	de	naam	“noodfonds	energie”.	We
vroegen	naar	de	eerste	resultaten.	Het	(voorlopige!)
nieuws	is	zowel	positief	als	negatief.	Er	is	helaas	minder
gebruik	van	gemaakt	dan	verwacht	maar	dat	komt
omdat	(sommige)	verenigingen	nog	een	gunstig	vast
energiecontract	hadden.	Goed	nieuws	dus.

Gemeentelijke	ombudsman/vrouw

Goede	dienstverlening	vanuit	de	gemeente	is	wat	het
CDA	betreft	een	voorwaarde	voor	een	succesvolle
gemeentelijke	organisatie.	In	de	huidige	situatie	kunnen
onze	inwoners	met	ernstige	klachten	een	beroep	doen
op	de	landelijke	ombudsman.	Als	CDA	zouden	wij	dat
graag	veel	laagdrempeliger	willen	zien	zodat	ook
mensen	die	wat	minder	de	weg	weten	toch	hun	zorgen
en/of	klachten	kwijt	kunnen	in	onze	eigen	gemeente.	Bij
een	onafhankelijk	persoon.	Die	een	luisterend	oor
biedt.	En	kan	adviseren.	Een	gemeentelijke
ombudsman/vrouw.	Iets	dat	volgens	ons	zeker	ook
kan	bijdragen	aan		het	verder	optimaliseren	van	onze
dienstverlening	en	het	meer	verbinden	van	inwoners
met	de	gemeente.	We	pleiten	voor	een
ombudsman/vrouw	voor	1	á	2	dagen	per	week,	daarom
als	het	kan,	samen	met	de	andere	OWO	gemeenten.	De
motie	die	wij	hierover	indienden	heeft	het	met	8	voor	en
10	tegenstemmen	niet	gehaald.

Keuzes	maken	op	basis	van	inzicht

We	kunnen	niet	alles	als	gemeente.
Daarom	pleiten	wij	opnieuw	voor	meer	inzicht	in	de
taken	en	de	daarbij	behorende	financiën	van	de
gemeente.	De	term:	kerntakendiscussie	die	wij
gebruikten	roept	echter	bij	sommigen	het	beeld	op	van
een	zeer	tijdrovende	en	ingewikkelde	rapportage.	Het
gaat	ons	echter	om	het	inzicht!		Inzicht	is	van	essentieel
belang.	De	Raad	moet	immers	de	keuzes	maken.	Maar
op	grond	waarvan	dan?
Willen	we	slagvaardig	blijven	en	willen	we	voldoen	aan
landelijke	taken	dan	is	meer	inzicht	belangrijk	en	dat	zal
de	Raad	helpen	bij	het	maken	van	keuzes.	Wij	dienden
dan	ook	de	motie	mee	in	over	prioritering.	Die	motie
beschouwen	wij	als	een	vervolg	op	onze	aangenomen
motie	van	8	november	2021	ten	gunste	van	het	krijgen
van	meer	inzicht,	doordat	de	Raad	nogmaals	het	belang
daarvan	uitspreekt.		De	motie	is	unaniem
aangenomen.		

Samenwerken	=	samen	werken

Wij	pleiten	al	langer	en	vaak	voor	meer	samenwerking
in	OWO	verband.
Er	is	een	tekort	aan	personeel	en	als	gemeenten	zijn	wij
daarin	concurrenten.	Wij	pleiten	voor	een	gezamenlijk
strategisch	personeelsplan.	Dus	niet	als	concurrenten
naar	elkaar	kijken	maar	de	kracht	van	vinden,	binden	en
boeien	doorvoeren	binnen	de	OWO	samenwerking.	Op
die	wijze	gaan	we	dan	in	de	samenwerking	niet	elke
keer	praten	over	meer	capaciteit	maar	over
samenwerken,	professionaliseren	en	de	kennis	en
kunde	binnen	de	OWO	delen.	

Hersenkraker

Als	afsluiter	van	onze	inbreng	delen	we	het	volgende
verhaal:
Er	was	eens	een	klusje	te	doen	en	allen	waren	ervan
overtuigd	dat	iemand	het	zou	doen.	Iedereen	kon	het
doen	maar	niemand	wilde	het	doen.	Iemand	werd
kwaad	omdat	het	iedereen	zijn	taak	was.	Allen	dachten
dat	iemand	het	kon	doen,	maar	iedereen	realiseerde
zich	dat	niemand	het	wilde	doen.	Tenslotte	beschuldigde
iedereen	iemand	terwijl	niemand	deed	wat	ze	met	zijn
allen	konden	doen.
Kortom,	organiseer	de	kracht	van	samenwerking	en
we	zijn	tot	grote	dingen	in	staat.
	

Vakantie!	We	zijn	even	weg,	maar..

Op	1	september	a.s.	starten	wij	het	nieuwe	seizoen	met
een	feestelijke	bijeenkomst.	Noteert	u	alvast	de	datum?
Nader	bericht	volgt.

Belangrijke	data:

•	1	september:
Voor	de	leden:
Feestelijke	start	nieuwe
seizoen
Aanvang:	19.30	uur

•	4	september:
Raadsvergadering.
Beëdiging	burgemeester	N.A.
van	de	Nadort
Aanvang:	19.30	uur	

•	25	september:
Inloopspreekuur
Aanvang:	19.00	uur

•	2	oktober:	
Raadscommissie
Aanvang	19.30	uur

•	16	oktober:	
Raadsvergadering	
Aanvang:	19.30	uur	

Fractiesamenstelling:
Raadsleden:

•	Lukas	van	der	Hoef
•	Hans	Visser		
•	Stoffel	Baas	(vervangt
tijdelijk	Vera	van	der	Zee)

Duo	commissielid:
•	Stoffel	Baas	

Wethouder:
•	Hanneke	Zonderland

Fractieondersteuner:
•	Afke	Kester

Interesse	in	het	CDA?

Neem	gerust	vrijblijvend
CONTACT	op
met	bestuur	of	fractie.

Samen	zwerfafval
opruimen	in	Wolvega

Iedereen	een
fijne	vakantie
gewenst!

Deze	e-mail	is	verstuurd	aan	{{email}}.	•	Als	u	geen	nieuwsbrief	meer	wilt	ontvangen,	kunt
u	zich	hier	afmelden.	•	Voor	een	goede	ontvangst	voegt	u	cdaweststellingwerf@gmail.com

toe	aan	uw	adresboek.
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